



ΚΥΠΡΙΑΚΟ
ΕΜΠΟΡΙΚΟ ΚΑΙ
ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΟ
ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟ

Λευκωσία 28.11.2017

Προς: Όλα τα Μέλη
Από: Τμήμα Υπηρεσιών και Εμπορίου
Θέμα: Qatar Exhibition, Ντόχα 14-17 Δεκεμβρίου 2017

Κυρίες, Κύριοι,

Σας αποστέλλουμε για ενημέρωση σας πρόσκληση του Εμπορικού και Βιομηχανικού Επιμελητηρίου του Κατάρ για την πιο πάνω έκθεση.

Παρακαλούμε σημειώσατε ότι οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να έχουν περίπτερο 12τμ δωρεάν.

Για περισσότερες πληροφορίες μπορείτε να επικοινωνήσετε με το Επιμελητήριο του Κατάρ κ. Ahmed Adel, τηλ. 33124616 ή στο email: a.del@qcci.org

Με εκτίμηση

Χρίστος Πετσίδης
Διευθυντής Υπηρεσιών και Εμπορίου

20. NOV. 2017 12:51
NOV-16-2017 08:52AM

PROTQA- DEPT. MOFA A
FROM-QATAR CHAMBER OF COMMERCE
+9744661728

+9744661728

T-09/NO. 2992 F. 3/3



غرفة قطر
QATAR CHAMBER

Made in Qatar Exhibition 2017

Greetings from Qatar Chamber of commerce & industry,

Under the kind auspices of HH the Emir Sheikh Tamim bin Hamad al-Thani, Qatar Chamber is proudly organizing the "Made in Qatar" Exhibition this year, 14-17 of December 2017 at the Doha Exhibitions & Conventions Center (DECC).

We are pleased to invite you to participate in this year edition of "Made in Qatar", as we also encourage you to invite business delegations and investors from your respective country to visit the exhibition and present business and investment opportunities.

To register your free 12sqm booth and for more information, please contact: Mr. Ahmed Adel, Qatar Chamber, Tel: 33124616, email: a.del@qcci.org

Looking forward welcoming you at "Made in Qatar" 2017

Sincerely,

Saleh bin Hamad Al Sharqi
Director General

معرض صنع في قطر 2017

تهديكم غرفة قطر أطيب التحيات والأمنيات
بموفور الصحة والعافية،

تحت الرعاية الكريمة لحضرة صاحب السمو الشيخ تميم بن حمد آل ثاني، أمير البلاد المفدى، حفظه الله، ستنظم غرفة قطر معرض "صنع في قطر" خلال الفترة من 14 - 17 ديسمبر 2017 في مركز الدوحة للمعارض والمؤتمرات.

وترغب الغرفة في دعوة مكتب التمثيل التجاري الأجنبية العاملة بالدولة للمشاركة في المعرض، وتعريف المستثمرين والمستوردين ورجال الأعمال في دولهم بالقطاع الصناعي القطري الواعد، بالإضافة إلى خلق فرص لعقد شركات عمل B2B خلال المعرض.

سيتم تخصيص مساحات عرض مجانية (Booth 12 متر مربع) لكل مكتب تمثيل أو قسم تجاري للسفارات الأجنبية المعتمدة لدى الدولة.

للاستفسار والمشاركة يرجى التواصل مع السيد/ أحمد عادل، جوال: 33124616، بريد إلكتروني: a.del@qcci.org

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

صالح بن حمد الشرقي
المدير العام